
 
 
 

Αθήνα, 11 Νοεμβρίου 2024 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 

ΠΡΟΣ: Υπουργό Εθνικής Οικονομίας και Οικονομικών 

Θέμα: «Νέες αποδοχές για τον πρόεδρο και διευθύνοντα σύμβουλο 

της ΕΡΤ» 

               

Πρόσφατα δημοσιεύτηκαν, μέσω Κοινής Υπουργικής Απόφασης (ΚΥΑ), 

αποφάσεις για αυξήσεις στους μισθούς των ανώτερων στελεχών της ΕΡΤ, με τον 

μισθό του προέδρου να αυξάνεται στα 7.050 ευρώ από 5.100 ευρώ, δηλαδή μια 

αύξηση 1.950 ευρώ ή 38,24%. Αντίστοιχα, ο μισθός του διευθύνοντος συμβούλου 

ανέρχεται σε 7.100 ευρώ από 6.650 ευρώ, μια αύξηση 450 ευρώ ή 6,77%. 

Συγκριτικά, το 2015, ο μισθός του προέδρου της ΕΡΤ ήταν 2.850 ευρώ και του 

διευθύνοντος συμβούλου 4.275 ευρώ, με τις σημερινές αποδοχές τους να 

παρουσιάζουν αύξηση 147,37% και 66,06% αντίστοιχα. Την ίδια στιγμή ο 

κατώτατος μισθός στην Ελλάδα από 585,06 ευρώ μεικτά το 2015 σήμερα έχει 

αυξηθεί μόλις στα 830 ευρώ μεικτά ή 41,62%, ποσοστό πολύ μικρότερο από τα 

αντίστοιχα του προέδρου και του διευθύνον σύμβουλου της ΕΡΤ.  

  Επιπλέον, σύμφωνα με την οδηγία του 2023 από την πρόεδρο του ΕΣΡ, Ευτέρπη 

Γκουτζαμάνη-Δρίλλια, για την τήρηση της πολιτικής πολυφωνίας σε μη 

προεκλογική περίοδο, όλα τα αδειοδοτημένα κανάλια άρα και η ΕΡΤ 

υποχρεούνται να προβάλουν τις απόψεις και τι δραστηριότητες πέρα των 

πολιτικών κομμάτων και των ανεξάρτητων βουλευτών, πράγμα το οποίο δεν 

συμβαίνει μιας και δεν έχει γίνει καμία κλήση σε τηλεοπτικό πάνελ του σταθμού, 

καμία μετάδοση ανακοινώσεων, δελτίων τύπου, ούτε παρουσίαση ειδήσεων που 

αφορούν δραστηριότητες ή απόψεις. 

 

Ερωτάται ο αρμόδιος Υπουργός: 

1. Ποιοι παράγοντες δικαιολογούν την «ανάγκη», όπως αναγράφεται στην 

ΚΥΑ, για αυξήσεις στους μισθούς των ανώτερων στελεχών της ΕΡΤ, όταν οι 

αυξήσεις στους μισθούς και ιδιαίτερα στις συντάξεις των πολιτών είναι εξαιρετικά 

χαμηλές; 

  

2. Ποια είναι τα συγκεκριμένα οφέλη που αναμένεται να προκύψουν για την 

ΕΡΤ και τους πολίτες από τις αυξήσεις στις αποδοχές των ανώτερων στελεχών 

της, και με ποιον τρόπο θα αξιολογηθούν οι επιδόσεις τους για να διασφαλιστεί η 

αποτελεσματική χρήση των δημόσιων πόρων; 
 

Ο ερωτών Βουλευτής 
 
 
 

Γεώργιος Μανούσος 

Β2 Δυτικού Τομέα Αθηνών 
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